月租車位暫停事宜

敬啟者:

本停車場將於以下時間作出以下安排:

1. 月租車位暫停: 2025年12月6日(星期六)時間下午6時前必須將車輛駛離本停車場

(所有月租車輛暫時安排停泊在會展廣場〔港灣道〕停車場)

2. 月租車位重投開放: 2025年12月8日(星期一)時間下午1時起

(所有月租車輛可駛回博覽道中停車場)

如未能於上述時間駛離車場,車輛將被扣鎖及/或拖走而不作另行通知,而車主亦需繳付相關的費用。而本停車場不會承擔任何有關車輛遺失或損壞等之賠償責任。

有關上述安排,如有任何疑問,請致電 6655-3312 或 2802-7376 查詢。 不便之處,敬請原諒。

此致

香港會議展覽中心〔博覽道中〕停車場用戶

富城停車場管理有限公司

2025年12月1日

Date: 1 December, 2025

To : Users of HK Convention & Exhibition Centre Carpark (Expo Drive Central)

Temporarily suspension of Monthly Parking Service

Dear Patron(s),

Please be informed that special arrangements of the captioned carpark will be implemented as follows:-

1. Suspension of Monthly Parking Service:

Vehicles should leave the carpark before 6:00 pm

(Saturday), 6th December 2025

(Monthly parking tenants will be arranged to park their vehicles at Convention Plaza { Harbour Road }

during the closure)

2. Resumed Service of Monthly Parking Service:

From 1:00 p.m. (Monday), 8th December 2025

(Vehicles can return to Expo Drive Central Car Park.)

Any vehicles do not leave the carpark before the above mentioned time, we will impound and / or tow away your vehicles without prior notice, and you must pay for the related charges accordingly. We shall not be liable for any damage or loss caused to any vehicle or property.

For enquiry, please call 6655-3312 or 2802-7376. We apologize for any inconvenience caused.

Yours faithfully, Urban Parking Limited



CEC-N020-25 物業管理公司牌照號碼 PMC Licence No.: C-981530



